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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR POTOK 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 024-05/24-01/16 
URBROJ: 2170-1-03-04-24-22 
Rijeka, 26. 11. 2024. 
 
 

 
ZAPISNIK 

S 19. SJEDNICE VMO POTOK 
 

19. sjednica VMO Potok održana je 26.11.2024. (utorak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
-     Zoran Frković, predsjednik VMO 
-     Mila Žunić, zamjenica predsjednika VMO 
-     Goran Mačukat, član VMO 
-     Mirjana Matić, članica VMO 
-     Orijana Viljevac Šarić, članica VMO 
-     Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Rasprava i usvajanje prioriteta MO Potok za 2025. godinu. 
3. Rasprava o predstojećim programima do kraja godine. 
4. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
  
AD 1 
 
Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice.   
 
      Zaključak: 
 

 Predsjednik vijeća je prisustvovao stručnoj raspravi o prijedlogu izmjena i dopuna  
detaljnog plana uređenja područja Benčić, aktivo učestvovao u njoj i informirao o 
tom vijećnike. 
 

 Potrebno je uputiti dopis Odjelima za Komunalni sustav i urbanizam i zatražiti  
presliku dokumenta na osnovu kojeg se odvija i naplaćuje parkiranje na ulazu u 
KBC. Vijeću je bila prezentirana izmjena urbanističkog plana koja je predvidjela 
hotel, te je ishodovana građevinska dozvola za njegovu izgradnju, a ne za parking. 
Treba zatražiti informaciju što je s izgradnjom hotela, jer građevinska dozvola za 
hotel ne omogućava naplaćivanje parkinga. 
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 Vijeće je primilo na znanje informaciju Dječjeg vrtića Potok o radnoj akciji s 
roditeljima koja će se odvijati 23.11.2024. u sklopu provođenju projekta „ZA sretno 
djetinjstvo“ u okviru RPLP.    
 

 Vijeće je primilo na znanje odgovor Rijeka Plusa u kojem se navodi da je postavljen  
znak zabrane prometa u jednom smjeru na raskršću V. C. Emina i N. Cara, a znak 
slijepe ceste na ulazu u ulicu S. Vončine postavit će se u što kraćem roku. 
 

 Potrebno je poslati snimku i ponoviti dopis koji je dogovoren na prethodnoj sjednici. 
Evidentno je da je pješački prijelaz u ulici Nikole Tesle izuzetno opasan za sigurnost 
pješaka, jer kad dođu do sredine istoga velikom brzinom na njih nailaze vozila iz oba 
pravca ulice V. C. Emina i ne zaustavljaju se da bi ih propustili.   

 Od Rijeka Plusa će se zatražiti uvođenje posebne faze za pješake tj. da im se 
omogući vrijeme za prolaz prije nailaska automobila iz obje strane ulice V. C. Emina. 
 

 Vijeće je zaprimilo sljedeći odgovor Energa - objašnjenje obrađenog prijedloga 
prioriteta: „U Ulici N. Tesle predviđena je rekonstrukcija 9 postojećih metalnih 
stupova i zamjena rasvjetnih tijela na istima. Horizontalne konzole i armature su 
dotrajale i ne zadovoljavaju potrebne parametre kvalitetne reprodukcije svjetla. U 
ulici je drvored čije krošnje zaklanjaju rasvjetna tijela, pa je rasvijetljenost tog dijela 
ulice jako loša. Postavila bi se zamjenska svjetiljka s LED izvorom svjetla na visini 
od 6,5 m na odgovarajući krak duljine 2,6 m. S obzirom da je u procjeni predviđena 
rekonstrukcija stupova i zamjena rasvjetnih tijela, predlažemo da rekonstrukciju 
stupova izvedemo u okviru komunalnih prioriteta MO Potok dok bi zamjenu 
rasvjetnih tijela izveli kroz projekt Modernizacije JR Grada Rijeke“. 
 
Nakon rasprave Vijeće je odlučilo uputiti sljedeći odgovor: 
„Vijeće MO Potok je na sjednici 26.11.2024. raspravljalo o Vašem objašnjenju 
prijedloga komunalnih prioriteta za 2025. godinu - Stavka 5 Postava rasvjetnih tijela 
na nižu poziciju u Ulici Nikole Tesle. Ovo objašnjenje i Vaš prijedlog je u funkciji 
osvjetljavanja kolnika, a ne pločnika što je bila naša namjera. Naša namjera i 
prijedlog je bio da se na postojeće stupove javne rasvjete postave izdanci na nižoj 
visini s rasvjetom koja će osvjetljavati pločnik, a ne kolnik (u funkciji kandelabra).  
Ta problematika je prisutna na svim pločnicima u gradu na kojima su drvoredi koji 
zaklanjaju rasvjetu za sigurno kretanje pješaka pločnikom. 
Vijeće MO Potok je i dalje zainteresirano da cjelokupni iznos prioriteta 16.406,00 EUR 
utroši na osvjetljavanje pločnika u ulici Nikole Tesle, kao što smo i naveli, te molimo 
za hitan sastanak i uvid u tehničku dokumentaciju na osnovu kojih ćemo dogovoriti 
konačno rješenje. Molimo za hitnost kako bi nakon dogovora isto mogli potvrditi na 
sjednici“. 

 
AD 2  
 
Temeljem rasprave i zaključka Točke 1. i dogovora s gdinom Filipom Jerkićem iz Energa Vijeće je 
na telefonskoj sjednici 28. studenoga 2024. jednoglasno donijelo sljedeći : 
 
       Zaključak:  
  

 Usvojeni prioriteti komunalnog uređenja MO Potok  za 2025. godinu su: 
 
           Izrada tehničkog rješenja za rekonstrukciju javne rasvjete u Ulici Nikole 
           Tesle i Ulici Nikole Cara                                                                                           200,00                                                                              
           Radovi za rekonstrukciju javne rasvjete u Ulici Nikole Tesle i  
           Ulici Nikole Cara                                                                                                    8.306,00   
           Oprema za rekonstrukciju javne rasvjete u Ulici Nikole Tesle i  
           Ulici Nikole Cara                                                                                                    7.900,00                                                                                                                     
                                                                                                                                         ________ 
                                                                                                                                          16.406,00                                                                                                                                                                                                                                                                                  
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AD 3 
 
     Zaključak:  
 

 U tijeku su pripreme za realizaciju programa Doček Djeda Božićnjaka“ (u suradnji s 
MO Mlaka) koji će s o držati 8. prosinca u OŠ „Podmurvice“. 

 Članica vijeća Orijana Viljevac Šarić će organizirati dječju radionicu božićnih 
ukrasa. 

 Zatražit će se sastanak u vezi realizacije programa Dan MO u Dječjoj kući. 

 Nakon odobrenog termina dogovorit će se daljnje aktivnosti. 
  
AD 4 
 
     Zaključak: 
 

 Vijeće je raspravljalo o mogućim aktivnostima u vezi s mjerenjem buke i njenom 
uticaju na građane Potoka nakon stavljanja Zagrebačke obale u funkciju.    

 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
 

 


